
 1

 
   

 
SAC 2006 
SAC 2006 är nu avgjort och för första gången blev SM 
segrare och det med knappt 5 miljoner poäng före 2an 
OH. Med tanke på FURA deltagarnas bidrag om mer än 
5 miljoner poäng och en FURA-uppgång med 4-5 
miljoner från år 2005 måste slutsatsen bli att ’we made a 
difference’. (kul för er redaktör att ha vunnit för två 
länder, i min ungdom körde vi några år i MS/MM klass 
från OH6AA) 
 
Nedan slutresultat för de som också deltog i klubb-
tävlingen 
 
CALL MODE CLASS PWR TOT/SM
7S2E CW  SOAB  LP 14/6
SJ2W CW SOAB HP 6/1
SK2T CW MM HP 3/3
7S2E SSB MM HP 1/1
7S2T SSB SOAB HP 26/14
SJ2W SSB SOAB HP 2/1
 
7S2E får en plakett för SSB, SJ2W får två diplom och 
FURA får antagligen ett papper för klubbtävlingen. 
Grattis och tack till oss alla! 
 
 
 
 
Om SM ska ha en chans att vinna 2007 måste nog 
FURAs bidrag vara av minst samma dignitet. Räkna med 
att OH satsar på vinst, på CCFs testsida har redan 
pratats om 06 testet i termer av att på käften fick vi (dvs 
turpiin tuli)… Dessutom finns ingen krock med CQ 
WW RTTY under 2007, så deltagandet lär bli bättre både 
från Norden och från länderna utanför. I klubbtävlingen 
lär också den interna SM konkurrensen öka, så vill vi 
försvara en enstaka klubb framgång, behövs många furor 
i elden!!! Mest poängbidrag till både landskampen och 
klubbtävlingen skapas genom deltagande i MM 
aktiviteter, den som deltar i SO klass bidrar betydligt mer 
om deltagandet är på alla band och inte på bara ett 
enskilt band (multiplikator effekten). 
 
CONTEST i februari-mars 
Efter en lugnare test period med lite avbrott för 160 m 
insatser, etc. ligger större test lite tätare ett tag fram-över. 
Nyss körde 7S2E med Rainer, LIY och YIZ ARRL CW, 
där vi enbart kör W/VE, i aurora-motvind. Trots 

konditionerna blev det 1027 preliminära QSOn. 
Åtminstone YIZ sviktade betänkligt i motivation vid 5-6 
tiden på lördagsmorgonen efter att upprepade gånger ha 
blivit brutalt slagen av sydeuropeer med 10 W och snöre. 
Av andra skäl blev sen Rainer och Pelle de enda 
operatörerna från 8-tiden på söndag. 
 
SE2T (YIZ) deltog i belgiska UBAs CW test på 20 m 
med low power under 10.67 timmar. Preliminära resul-
tatet skulle ha räckt till seger förra året, så kanske blir det 
en topp 5 placering i världen. 
 
Strax kommer ARRL SSB som vi funderat på att köra 
från SK2T, ryska RDXC är ett måste i MS klass, med 
både CW och SSB, kanske kan vi hemföra det svenska 
rekordet till FURA denna gång, och strax efteråt finns 
CQ WPX SSB som ju också är kul.  
 
Närhelst FURA deltar i Multi-Op klasser finns en 
självklar stående inbjudan till alla medlemmar att 
komma och delta i kampen och att sen njuta av 
eventuella framgångar!! Att kanske bli SM 
rekordhållare i RDXC skulle väl kunna vara en 
fjäder i en nyinköpt hatt. 
 
Portugal 
Denna gång ska de bli en smärre rundtur i Portugal, CT. 
Till landet räknar jag också ögrupperna i Atlanten 
Madeira (CT3) och Azorerna (CU). Befolkningen är ca 
10.6 miljoner, men antagligen finns det en hel del illegala 
invandrare från de gamla kolonierna D2 och C9 i t ex 
Lisbons slumkvarter (bl a finns plåtskjul inte långt från 
Benficas stadion). Eftersom PY-borna har samma 
tungomål är språket ett av de större i världen. Om jag 
förstår rätt kan portugiserna förstå lite spanska också. 
Därtill har sedan länge speciellt de nordliga delarna av 
CT haft mycket utbyte med G, och följaktligen är det 
lättare att ta sig runt på engelska i CT än i EA.  
 
 
 
 
 
En speciell egenhet för portugiserna är deras namn, 4-10 
stycken brukar det röra sig om, t ex har Maria Eduarda 
da Rocha Pinto Augusto da Silva bjudit mig på besök till 
Porto ett par gånger; tricket är att använda förnamn. 
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ARRL satsar under 2007 på en PR kampanj om radio 
kom-munikation i nödlägen. Kampanjen tar självfallet 
avstamp i den goodwill som W-amatörer skapat sig 
under t ex Katarina-blåsten i Lousiana. Det svenska 
KRIS verkar ha svårare att ens i ett första stadium få 
med amatörerna, med möjligt undantag för de från de 
mera stormdrabbade sydsvenska distrikten. 

 

I norra CT är det förhållandevis grönt och av konstiga 
skäl färre SM-turister vid fina beachar än vid den sol-
brända sydkusten väst om Faro. Kan ha nåt med kalla 
havsströmmar att göra… För egen del har jag rört mig 
yrkesmässigt i Lisbon samt Aveiro och Porto längre 
norrut. Trevligast har jag haft det i småstaden Aveiro 
med intilliggande sumpträsk, pappersfabrik och beachar 
och inte heller långt från flygplatsen i Porto. En av de 
mest bekanta testkörarna CT1ILT kommer från denna 
trakt, hans föräldrahus på vischan kan lätt identifieras i 
Google Earth med hjälp av locator information. Han 
fick licens som 16-åring 2002 och hans bedrifter i stora 
tävlingar är imponerande, se t ex QRZ.COM.  
 
I Lisbon-trakten är både Sintra och Estoril väl värda en 
dagsutflykt. Jag säger bara gamla hus och kasino… Det 
finns utmärkta vägar i landet för de många snabb-
körande bilarna och avstånden är måttliga. Fast enklare 
än bilkörning är det antagligen att ta ett av snabbtågen 
mellan storstäderna. 
 
CT3 räknas till Afrika, vilket gjort denna ögrupp speciellt 
intressant för testgruppsbesök. Från CT3/CU och CT är 
det givetvis lättare köra både W och EU än från 
undersidan av vår polarmössa. 
 
Det andra veckoslutet i juni årligen går Portugal dagens 
test av stapeln. Testet körs enbart på SSB på 10-80 m 
banden. Ett utmärkt test om du vill skaffa dig portu-
gisiska diplom, se t ex http://ct1end.netpower.pt/ 
diplomas.htm. Ett som förefaller rätt krävande går i 
Vasco da Gamas fotspår och kan på högsta nivå ge föl-
jande eleganta utmärkelse: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Det nationella förbundet heter REP (Rede Emissores 
Portugueses) och via deras länkar kan man lära sig det 
mesta om CT, fast lite gissning får det bli om man inte 
hajar språket bättre än jag gör… 
 
 
 

Nu har det hänt igen: Även YIZ har fått upp 
sin 
mast. Masten är 18 m med ett mastör som håller två 
ganska lång-boomade 4 elements monobandare för 20 
respektive 15 m banden. De funkar hyfsat såvitt jag 
sett… Runt masten, som har parafil som stagnings-
material högst upp, ska det sitta en 4 sq med hybrid-
kopplare för 40 m. Fn inväntas bara lite varmare före för 
enkel flagglinehissning av trådkonstruktionen (a là 
ON4UNs 4 sq för 80). Parafilen ger möjlighet till byte av 
4 sq mot t ex en fast eller ’sidroterande’ yagi, om andan 
skulle falla på. Avbildning kommer att finnas på SE2T 
QSL, som alla som kör mig självfallet får!  
 
 
Sett på ARRLs hemsida 
Klubbars hemsidor diskuteras på www.arrl.org/news/ 
features/2007/01/22/1/. Innehållet har viss relevans 
även för enskilda hams som funderar på en egen 
hemsida… Ett av ledmotiven här som i de flesta andra 
sammanhang bör vara den klart underskattade KISS 
principen, dvs Keep it simple stupid. 

Digital RF Wattmeter väcker intresse 
SM2TEO Jan har byggt en digital RF Wattmeter som 
har många finesser och mätmöjligheter. Jan har utgått 
från en artikel som fanns i tidningen Elektor nr 10-2002. 
SM2OAE Thomas till vänster och SM2DJK Tom till 
höger lyssnar intresserat på när TEO berättar om 
instrumentet och dess möjligheter. Kanske ett lämpligt 
byggprojekt att genomföra under några klubbkvällar för 
intresserade medlemmar? 

 
 
Text o foto DCU 
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Torsdag den 8/2 2007 kl.19.00 – 20.30 i klubblokalen, 
Aktrisgränd 31, Umedalen. 

 
Närvarande: 21 medlemmar, BJS, CFG, DR, DCU,  
DJK, DXH, EKA, GCR, LIY, MQL, OAE, OKD, 
PYN, RIX, SXI, SXM, TEO, WEW, WLS, XVV, YIZ 
  
Årsmötets öppnande: 

Efter en akademisk kvart hälsade ordförande 
EKA Rune alla välkomna till årsmötet. 

§ 1. Val av ordförande för mötet: 
Mötet valde EKA. Inga andra förslag. 

§ 2. Val av sekreterare för mötet: 
Mötet valde DCU Olle. Inga andra förslag.  

§ 3. Val av två justeringsmän tillika rösträknare: 
Förslag till justeringsmän. PYN Bosse, LIY Per 
och OKD Östen. PYN tackade nej. LIY och 
OKD valdes. 

§ 4. Mötets behöriga utlysande: 
Mötet ansågs behörigt utlyst i FURA-blad, via 
hemsida och lokala bulletinen. 

§ 5. Fastställande av föredragningslista: 
Mötet godkände föreslagen föredragningslista. 

§ 6. Styrelsens årsberättelse: 
Ordförande läste upp en fyllig årsberättelse för 
jubileumsåret 2006.  

§ 7. Kassörens rapport: 
WLS Magnus gick igenom föreningens räken-
skaper för 2006. Årets resultat minus 16.909 kr. 
Det resultatet är beroende på de stora invester-
ingar som gjorts bl.a. i ett nytt Acom 1000 HF 
slutsteg. Föreningens behållning är 32.916 kr. 

§ 8. Revisorernas årsberättelse: 
Revisorerna XVV Tomas och RIX Rickard 
godkände den ekonomiska redovisningen. 

§ 9. Fråga om Styrelsens ansvarsfrihet: 
Mötet beslutade att ge den avgående styrelsen 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2006.  

§ 10. Val av Vice Ordförande (ord. val 2 år), val av 
Sekreterare (ord. val 2 år), val av en Ledamot 
(ord. val 2 år) samt val av Suppleant (ord. val 1 
år).  
Följande valdes enligt valberedningens förslag. 
Inga andra förslag fanns. 

Till vice ordförande, valdes AVG Wille(omval). 
Till sekreterare, valdes DCU Olle (omval). 
Till ledamot, valdes KOT Micke (omval). 
Till suppleant, valdes UVJ Kenneth (omval). 

 

§ 11. Val av två revisorer och en suppleant 
Ordinarie revisorer  XVV (sammankallande) och 
RIX. Till revisorssuppleant omvaldes YIZ Kurt. 
Omval av samtliga.  
 

§ 12. Val av ansvariga för FURA’s 
radioanläggningar: 
Årsmötet hänsköt till Styrelsen att hantera denna 
fråga. Punkten stryks från kommande före-
dragningslista då det inte längre är något krav från 
tillståndsmyndigheten PTS. 

§ 13. Val av klubbmästare samt ersättare: 
SXM Lennart och LIY Per valdes som 
klubbmästare. Som biträdande klubbmästare 
omvaldes XVV Tomas. Omval av samtliga. 

§ 14. Val av bibliotekarie samt ersättare: 
DXH Kurt valdes som ordinarie med VHB John 
som ersättare. Omval av bägge. 

§ 15. Val av bulletinuppläsare samt ersättare: 
Efter många års bulletinläsning har WEW, WLS 
samt EKA avsagt sig uppdraget. Inga förslag på 
ersättare har kommit fram. På fråga svarade 
nästan samtliga på mötet att man önskade behålla 
den lokala bulletinen även i fortsättningen. Frågan 
hänsköts till Styrelsen.  

§ 16. Motioner: 
Inga inkomna motioner fanns. 

§ 17. Fastställande av medlemsavgifter för 
kommande verksamhetsår: 
Beslutad att medlemsavgiften för kommande 
verksamhetsår (2008) ska vara oförändrad med 
250 kr för vuxen. För ungdomar t.o.m. 18 år, 100 
kr, samt 50 % nedsättning av medlemsavgiften för 
medlem med mer än 50 km till föreningens 
lokaler. Familjemedlemsavgift á 300 kr. 

§ 18. Tillsättande av valberedningskommité: 
Till valberedningskommittén valdes SXI Jan 
(sammankallande), DJK Tom och DR Roland 
(biträdande). Omval av samtliga. 

§ 19. Verksamhetsinriktning: 
EKA informerade om den planerade kursen för 
ett 10-tal anmälda. Deltagande i årets Nolia 
diskuterades men ansågs som uteslutet. Det skall 
däremot jobbas för att FURA skall vara 
representerade vid Vännäs Motormuseums 
avslutning sista söndagen i augusti. Dit kommer 
många teknikintresserade. Det finns önskemål om 
någon form av Contest typ Bredskär samt träff 
typ Buberget/Svettåker. Ett gemensamt 
byggprojekt typ SDR mottagare under våren 
efterfrågas också. KOT har skänkt en antenn som 
tillsammans med några andra priser kommer att 
utgöra vinster i ett lite större lotteri som skall 
säljas under året. PYN informerade att vårens 
SM2-möte blir i Luleå 31 mars. 
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§ 20. Årsmötets avslutande: 
Ordförande tackade för det visade intresset och 
förklarade årsmötet avslutat. Därefter drogs 
vinnarna i medlemslotteriet. Vinsterna gick till 
SM3XRB, 2OVX samt 2XWV. Återstoden av 
kvällen gick åt till fika med semlor samt kvällens 
lotteri som inbringade 1000 kr. 

Ordförande 
SM2EKA Rune Grundström 
Sekreterare 
SM2DCU Olof Lööf  
Justeras 
SM2LIY Per Eklund / SM2OKD Östen Holmgren 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
YIZ, LIY, WLS, WEW, XVV och TEO på årsmöte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RIX, MQL, OKD, PYN, DJK, OAE, DXH och CFG är 
också på årsmöte. 
 
Professionellt radiosamband vid SM Rally i 
Vännäs 23-24/2 
Vännäs MotorKlubb har lång erfarenhet och mycket gott 
rykte i Sverige för sina fina tävlingar och fungerade 
organisation. Det känns därför smickrande att FURA får 
förtroendet att sköta det för tävlingen viktiga säker-
hetssambandet. En annan viktig uppgift är att rapportera 
in alla tider från specialsträckorna. Att vi är 
professionella märker vi från de beröm vi får från de in-
hyrda tidresultatfunktionärer som deltar på de flesta 
tävlingar i Sverige. Vi ligger i absoluta toppen bland alla i 
Sverige, kul! 
  
Rallysamband är också en bra övning för oss att upprätta 
samband och trafikdisciplin. Ibland är inte topografin 
den bästa för att start- och målbil skall kunna nå 
varandra. Då kommer ju våra kunskaper i antenner och 
placering väl till pass. För ändamålet utnyttjades även två 
krossbandsrepeatrar uppsatta av DCU. Dessa hade 

mycket god täckning över alla sträckor och användes för 
inrapporteringen av tider. 
Utan alla frivilliga som ställer upp skulle ett arrange-
mang av denna typ inte kunna genomföras. Det var 
faktiskt 16 radioproffs totalt som gjorde detta möjligt. 
Deltagare var AVG, DCU, DHS, EKA, FUM, JSX, 
JDU, MQL, OAE, PYR, RIX, SXI, SXT, TEO, XBQ 
samt XVV. Stort tack till alla Er som ställde upp och 
skötte allt så fint under gemytliga former. 
  
Tack till ordförande EKA som lagt ner mycket arbete på 
förberedelser och raggning av deltagare. FURA kommer 
genom Er sambandsinsats även att få ett bra tillskott i 
klubbkassan. Slutliga storleken beroende på hur många 
som donerar sin milersättning till klubben. 
  
Än en gång, ett STORT TACK till Er alla.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
HQ, EKA Rune och DHS Yngve i full färd med mottagning 
av tidrapporter. 

 
AVG testar förbindelsen med handapparat från sin 
startsträcka i Gullsjö/Stärkesmark. 

 
AUDI tillhörande JDU färdig på startsträckan i Örsträsk. 
Notera "Blindpinnen" på maströr för maximal räckvidd samt 
täcket som skydd mot ev. stenspurt från startande rallybilar. 
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Äntligen kursstart!  
Nu har kursen kommit igång med 8 förväntansfulla 
kommande amatörer under Ingvar JSXs ledning. 
Ytterligare 2 kommer till nästa tisdag. Förhoppningen är 
att vi innan sommaren har många nya certifikat utdelade 
och nya medlemmar i klubben.  

 
 

 
 

Inför nästa publicering av nya DXCC tablåer för HF och 
U-SHF (även rutor) gäller stoppdatumet 15 april, 2007. 
Skicka till sm2yiz@ssa.se.
 
 
De textsnuttar som inte signerats med signal är skrivna av 
YIZ, som bara signerar när egen åsikt framförs. Nyhets-
bladet tillämpar i stort sett principen att det som kommer 
redaktören tillhanda sent hamnar mot slutet i bladet. 
Annonser från medlemmar införs kostnadsfritt. 
 
 
Som vanligt, skicka bidrag till YIZ (sm2yiz@ssa.se) så 
kommer det ytterligare FURAblad under 2007. 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




